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To whom it may concern 

 

LETTER OF RECOMMENDATION 

 

The World Value Survey Association (WVSA) had an experience of fruitful cooperation with the 

independent non-profit sociological organization Central Asia Barometer (CAB). 

 

The experts of the CAB carried out outstanding, high-quality work on the survey planning and design, 

data collection and data processing within the framework of the 7th wave of the World Value Survey 

(WVS) which was conducted in November 2019-January 2020 throughout the whole territory of 

Kyrgyzstan. The purpose of this research was to receive national-wide representative information on 

changes in the beliefs, values and motivations of people throughout Kyrgyzstan. 

 

The WVS is an international survey research program dedicated to the study of the people’s values, 

norms and beliefs. The WVS is one of the world’s oldest and largest survey research programs; started 

back in 1981, it consists of nationally representative surveys covering over 120 world countries which 

altogether represent 94.5 percent of the world’s population. The 7th wave of the WVS is conducted in 

2017-2021 using a standardized questionnaire; alongside with Kyrgyzstan, the 7th wave of the WVS 

is conducted in over 90 other countries around the globe. 

 

Data collection in Kyrgyzstan was carried out using the face-to-face (TAPI) method with a total 

sample of 1200 adult respondents, representative of the entire adult population.  

 

The results of this study will help scholars, researchers and policymakers around the world to monitor 

economic development, democratization, religion, gender equality, social capital, and the subjective 

well-being of the country. The data which is provided in free public access at the WVSA website is 

widely used by government officials, journalists and students to analyze the linkages between cultural 

factors and political and economic development.  

 

In the course of the study, the Central Asia Barometer project team had clearly demonstrated a 

significant experience in conducting research projects. 

 

Our organization recommends the services of the CAB agency to those companies and organizations 

that are interested in obtaining robust and high quality data. 

 

 

Best Regards, 

 

 

 

 

 

 

Prof. Dr. Christian W Haerpfer 

President 

World Values Survey Association Secretariat 

Austria 
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Вниманию всех заинтересованных сторон 

 

 

Рекомендательное письмо 

 

Исследовательская Ассоциация «Мировые ценности» (the World Value Survey Association -

WVSA) имела успешный опыт плодотворного сотрудничества с независимой некоммерческой 

социологической организацией Центральный Азиатский Барометр (ЦАБ). 

 

Эксперты ЦАБ провели высококачественную работу по подготовке исследования и сбору 

данных в рамках 7-ой волны «Обзора мировых ценностей», которая была проведена в 2019-

2020 годах по всей территории Кыргызстана. 

 

WVS состоит из национально репрезентативных исследований, проведенных почти в более 

чем 120 странах мире, где в общей сложности проживает более 94 процентов населения мира. 

Опрос проводится с использованием единой анкеты. 

 

Целью данного исследования было получение базовой информации об изменениях в 

убеждениях, ценностях и мотивации людей по всему Кыргызстану. 

 

Сбор данных проводился с использованием метода личного интервью (TAPI) для опроса 

взрослого населения Кыргызстана, с общей выборкой 1200 респондентов во всех регионах. 

 

Результаты этого исследования помогут команде из WVSA проанализировать такие темы, как 

экономическое развитие, демократизация, религия, гендерное равенство, социальный капитал 

и субъективное благополучие страны. Эти данные могут быть также широко использованы 

правительствами стран, научными деятелями, журналистами и студентами для анализа связей 

между культурными факторами и экономическим развитием. 

 

В ходе исследования команда проекта ЦАБ четко продемонстрировала значительный опыт в 

проведении исследовательских проектов. 

 

Наша организация рекомендует услуги агентства ЦАБ тем компаниям и организациям, 

которые заинтересованы в получении объективной социологической информации, 

качественных рекомендаций и точных решений. 

 

С уважением,  
 

 

 

 

 

 

 

Проф. Др. Кристиан В. Херпфер 

Президент Исследовательской Ассоциации 

«Мировые ценности» 

Австрия 


